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PROTOKÓŁ NR IV/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 12 stycznia 2007 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 12 

stycznia 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 11
00

 do godz. 14
45

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję Rady 

Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 14 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Dorota Binio 

4. Kierownik Posterunku Policji   mł. aspirant Janusz Dobrosz 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą /załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/. 

6. Mieszkańcy miasta i gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę radnego p. Jana 

Olszaka, który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 

radnych sekretarzem obrad został radny p. Jan Olszak. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy z radnych otrzymał 

proponowany porządek obrad i zapytał czy są wnioski o zmianę w 

proponowanym porządku obrad.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska złożyła wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał tj. 

• projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania problemów Alkoholowych w mieście i gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2007 rok; 

• upoważnienia Burmistrza do prowadzenia negocjacji z Agencją Mienia 

Wojskowego dotyczących przejęcia nieruchomości na rzecz Gminy; 
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• wyrażenia zgody na przystąpienie do programu „Nowe Miasta w 

Europie” 

 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Burmistrza 

Miasta i Gminy p. Barbary Gąsiorowskiej o wprowadzenie trzech projektów 

uchwał do porządku obrad. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych 

wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zaproponował zmianę w numeracji porządku obrad 

chodziło o to aby w pkt 7 podjęcie uchwał jako ppkt a wprowadzić przyjęcie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Propozycja w głosowaniu jednogłośnym została przyjęta. 

Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą oraz przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Narkomanii na 2007 

ok.; 

b) zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą na 2007 rok; 

c) upoważnienia Burmistrza do prowadzenia negocjacji z Agencją Mienia 

Wojskowego dotyczących przejęcia nieruchomości na rzecz Gminy; 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie do programu „Nowe Miasta w 

Europie”; 

e) uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2007 rok. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy zachodzi konieczność czytania protokołu. Uwag i zastrzeżeń do 

protokołu nie zgłoszono i został on przyjęty w głosowaniu 14 – za czyli 

jednogłośnie. 
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PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że są 
obecni na sesji p. Marek Rosłaniec i p. Alina Pucek z Powiatowego Zespołu 

Doradztwa w Grójcu i chcieliby przekazać obecnym kilka informacji. Pan 

Marek Rosłaniec szeroko omówił sprawę działania programów w latach 2007 – 

2013. Poinformował, że w tej chwili nie można jeszcze korzystać z programów 

ponieważ nie działają. W urzędzie miasta i Gminy dyżur pełni p. Alina Pucek i 

będzie informowała na bieżąco o włączeniu programów do działania .Będą to 

min modernizacja gospodarstw rolnych, ułatwianie startu młodym rolnikom. 

Poinformowano że płatności obszarowe pozostają bez zmian, zmienią się tylko 

wnioski, będzie jeden wniosek do kilku dopłat. Pani Pucek poinformowała, że 

zespół Doradztwa organizuje wyjazd na targi końskie, koszt około 25 zł i prosi 

aby chętni zgłaszali się do niej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powrócił do porządku obrad i udzielił głosu 

Przewodniczącemu Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacemu Królowi. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała w dniu 4 

stycznia 2007 roku gdzie zajmowano się następującymi tematami: 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta i 

gminy na 2007 rok. 

2. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2007 rok. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Pani Barbara Gąsiorowska – Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą przedstawiła Komisji swoje propozycje do projektu budżetu na 2007 rok. 

Powiedziała o zmniejszeniu kwot z niektórych wydatków, ponieważ w 

pierwotnym projekcie budżetu nie było zaplanowanych środków na budowę 
sieci kanalizacji Kolektor C – etap III. Na ten cel przeznaczyła 300 000 zł. 

Przedstawiła propozycje wydatków na zadania inwestycyjne o których mówi 

załącznik nr 7a do uchwały budżetowej. Poinformowała również o tym, że 

zmniejszyła wydatki dla PG przeznaczonych na opał z 200 tys. zł na 140 tys. zł, 

jak również z oświetlenia z 200 tys. zł na 100 tys. zł, w dziale ochrona zabytków 

ze 100 tys. zł na 20 tys. remont dachu na pałacu i 20 tys. zł na inne remonty 

obiektów zabytkowych. Zwiększono środki na budowę wodociągu Prosna – 

Żdżarki .Poinformowała, że będą robione drogi powiatowe na Waliskę i droga 

Wał – Promnik – Rudki. 

Pan Mirosław Bors postawił wniosek o zrobienie drogi powiatowej w Bielinach 

około 600 metrów i to byłby koszt około 50 000 zł. 

Wniosek umotywowany został tym, że droga ta jest w bardzo złym stanie a 

jeżdżą tam autobusy dowożące dzieci do szkół oraz autobus liniowy ze 

Skierniewic i jest zagrożenie że zostanie wstrzymany. 
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Wniosek p. Stanisława Motyla o wpisanie do planu inwestycji na 2007 rok 

budowy nitki wodociągu dla osiedla JW. Plan wodociągu jest już wykonany i 

jest pozwolenie na budowę. Koszt inwestycji to około 20 tys. zł. 

Wniosek o wybudowanie drogi na osiedlu JW. (Koszt około 30 tys. zł). 

Komisja Gospodarczo – Budżetowa wnioskuje o poczynienie starań w sprawie 

przeniesienia Agencji Modernizacji i Restrukturyzacji Rolnictwa do Grójca. 

Wniosek o przeznaczenie środków w kwocie 8 000 zł na dofinansowanie prac 

związanych z zabezpieczeniem gontu w Kościele w Łęgonicach. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Binio Dorota poinformowała, że dochody budżetu 

miasta i gminy na 2007 rok ustala się na kwotę 16 174 712 zł, wydatki na 2007 

rok ustala się na kwotę 16 760 577 zł, deficyt budżetu wynosi 585 865 zł.  

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2007 rok 

Członkowie Komisji opracowali plan pracy Komisji na 2007 rok który zostanie 

przedstawiony przy uchwale w sprawie przyjęcia planów pracy na 2007 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą p. Teresa Dudek poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

odbyła jedno posiedzenie w dniu 8 stycznia 2007 roku na którym zajmowała się 
następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy 

na 2007 rok. 

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w mieście i gminie 

Nowe Miasto nad Pilicą oraz przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2007 rok. 

3. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2007 rok. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Członkowie Komisji przy omawianiu projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta i gminy na 2007 wystosowali wniosek o pozyskanie środków na 

drogę do Świdrygał. Wniosek motywuje się tym, że jest to połączenie dwóch 

powiatów oraz jest przygotowana dokumentacja. 

Pani Teresa Bogdańska poinformowała o składanych wnioskach o środki unijne 

i tak będzie składany wniosek do Ministra Kultury na przygotowanie 

dokumentacji technicznej na Regionalny Ośrodek Kultury oraz na otwarte 

obiekty rekreacyjne dla dzieci i młodzieży i można na to pozyskać dotację ze 

środków norweskich. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że na spotkaniu obecny 

był Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych p. Andrzej Zając który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia programu na 2007 rok. Po zapoznaniu się z programem Komisja 

zaopiniowała go pozytywnie. 
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Na posiedzeniu członkowie Komisji opracowali plan pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2007 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poinformował, że w okresie mięzysesyjnym odbyło się jedno spotkanie komisji 

Oświatowo – Społecznej w dniu 3 stycznia 2007 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta i 

gminy na 2007 rok. 

2. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2007 rok. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Członkowie Komisji po zapoznaniu się z projektem budżetu na 2007 rok 

wystosowali następujące wnioski: 

• Proponuje się aby w miarę możliwości finansowych zwiększyć 
środki na modernizację oświetlenia w całej gminie. Należy również 
zrobić przegląd oświetlenia i zastanowić się nad celowością palenia 

się wszystkich lamp. 

• Wniosek Komisji odnośnie środków przeznaczonych na 

konserwację ochrony zabytków aby zwiększyć z 20 tys. zł na 50 

tys. zł po zatwierdzeniu wykonania budżetu za 2006 rok. 

 

Członkowie Komisji opracowali również plan pracy Komisji Oświatowo – 

Społecznej na 2007 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poinformował również o spotkaniu które odbyło się w Urzędzie miasta i Gminy 

z inicjatywy Kierownika Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą mł. 

aspiranta Janusz Dobrosza z udziałem Dyrekcji Szkół z terenu miasta i gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą w sprawie bezpieczeństwa i zwalczania zagrożeń wśród 

naszej młodzieży. Spotkania będą się odbywać raz na kwartał bo okazuje się, że 

przepływ informacji jest bardzo potrzebny. 

 

PKT 5 
 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od 19 grudnia 2006 roku do 11 stycznia 2007 roku. 
1. Poinformowała, że w dniu 19 grudnia 2006r. dokonano odbioru przebudowy i 

rozbudowy stacji uzdatniania wody w Żdżarach wykonanej przez P.P.H.U. 

„AUTOMATYK”  Zbiersk Cukrownia 68/2.  Wartość robót 646.097,76zł 

brutto. 
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2. W dniu 21 grudnia 2006 r. w Urzędzie Miasta i Gminy odbyła się Wigilia dla 

osób samotnych z programem Jasełkowym przedstawionym przez uczniów 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach. W Wigilii uczestniczyli 

zaproszeni goście, tj.: Burmistrz Miasta i Gminy, Przewodniczący Rady 

Miejskiej, ks. Proboszcz i ks. Wikary z Parafii Nowe  Miasto, Gwardian 

Klasztoru O.O. Kapucynów, Przewodnicząca Caritasu oraz  Przełożona 

Franciszkańskiego Zakonu Świeckich. 

3. W dniu 22 grudnia 2006 r. w Urzędzie Miasta i Gminy odbyła się Wigilia z 

 Radnymi Rady Miejskiej, kierownikami jednostek organizacyjnych gminy i 

 zaproszonymi gośćmi. 

4. W dniu 28 grudnia 2006 r. podpisano umowę na konserwację oświetlenia 

 drogowego na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 

 Przedsiębiorstwem Usługowym BE-ES Barbara Sadownik, 26-631 Jastrzębia 

118 B/10. Miesięczny koszt konserwacji oświetlenia 3500,00 zł netto, 4270,00 zł 

brutto. 

5. W dniu 28 grudnia 2006 r. zakończono wymianę okien w Publicznej Szkole 

 Podstawowej w Żdżarach w ramach rozstrzygniętego przetargu i podpisanej 

 umowy w dniu 12 grudnia 2006 r. za cenę 34.811, 48 zł brutto. 

6. W dniu 31 grudnia 2006 r. przed pałacem w Parku Miejskim w Nowym Mieście 

 odbyło się powitanie Nowego 2007 Roku. W programie: od godz. 22.00 do 1.30 

muzyka, a o północy odbyło się powitanie Nowego Roku wraz z życzeniami dla 

mieszkańców miasta i gminy oraz pokaz fajerwerków. 

7. W dniu 3 stycznia 2007 r. rozpoczęto przeprowadzanie wyborów sołtysów i rad 

 sołeckich oraz przewodniczących i zarządów mieszkańców osiedli. 

 Do dnia 12 stycznia br. wybory przeprowadzono w pięciu sołectwach i w 

osiedlu mieszkaniowym Nr 2. 

 W sołectwie Nowe Bieliny na sołtysa wybrano Pana Zdzisława Grochala,  

 w sołectwie Domaniewice na sołtysa wybrano Pana Tadeusza Wasiaka,  

 w sołectwie Wał na sołtysa wybrano Pana Kazimierza Dąbrowskiego,  

 w sołectwie Promnik na sołtysa wybrano Pana Krzysztofa Misztala,  

 w sołectwie Rudki na sołtysa wybrano Pana Władysława Chudego, 

 w osiedlu mieszkaniowym Nr 2 w Nowym Mieście na Przewodniczącego 

 Zarządu Osiedla wybrano Pana Marka Leweckiego. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska pogratulowała wyboru. 

8. Realizując uchwałę Rady Miejskiej nr XXXIII/214/2006 z dnia 24 lutego 2006 

r. w dniach 5-7 stycznia 2007r. przebywała wraz z delegacją w Neustadt w 

Niemczech celem nawiązania współpracy min. w sprawie wymiany młodzieży 

szkolnej. Poinformowała, że wizyta przebiegła bardzo miło, zobaczyli jak 

funkcjonuje miasto partnerskie, i dowiedzieli się dużo cennych wiadomości może z 

wykorzystaniem w naszym mieście. W ramach rewizyty została zaproszona 

delegacja z Neustadt na przełomie maja 2007 roku. 

9. Poinformowała, że Urząd Miasta i Gminy wystąpił do Telekomunikacji o 

warunki techniczne uruchomienia stałej linii łączącej Urząd Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą z Powiatowym Biurem Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Nowej Wsi. 
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10. W dniu 8 stycznia 2007 r. został przesłany do Ministerstwa Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego wniosek o dofinansowanie przygotowania dokumentacji 

projektowej Muzeum Regionalnego i Muzeum Błogosławionego Honorata 

Koźmińskiego Patrona Nowego Miasta nad Pilicą w ramach programu 

operacyjnego Rozwój Infrastruktury Kultury i Szkolnictwa Artystycznego. 

11. W dniu 9 stycznia 2006 r. nastąpiło uroczyste przekazanie specjalistycznego 

sprzętu strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowym Mieście nad 

Pilicą. W uroczystym przekazaniu udział wzięli:  
 przedstawiciel Marszałka Województwa – Pan Krzysztof Knyż - Kierownik 

 Biura ds. Bezpieczeństwa w Departamencie Organizacji i Nadzoru Urzędu 

 Marszałkowskiego, przedstawiciel Firmy Procom, Burmistrz Miasta i 

 Gminy, Sekretarz, Prezes Związku OSP-RP, Komendant Miejsko-Gminny 

 OSP i przedstawiciele jednostki OSP Nowe Miasto. 

 Dotacja Urzędu Marszałkowskiego wynosiła 22.566,00 zł i objęła remont 

samochodu pożarniczego marki Jelcz, zakup nożyc i przecinaków hydraulicznych, 

pił spalinowych i turbowentylatora. 

12. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że od 

Nowego Roku dyżury pracowników Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Grójcu 

zostały przeniesione z ul. Targowej do Urzędu Miasta i Gminy ( sala 

konferencyjna). 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska prosiła sołtysów aby 

przeprowadzili rozmowy z mieszkańcami swoich sołectw w sprawie 

podpisywania umów na wywóz śmieci. Opłata od osoby wynosi 2 zł, z tym, że 

jeżeli w rodzinie jest pięć osób lub więcej maksymalna opłata wynosić będzie 8 

zł od rodziny. Prosiła również o w miarę możliwości segregację śmieci, 

ponieważ jeżeli tego nie zrobimy to zasypiemy nasze wysypisko w bardzo 

krótkim czasie. Prosiła o poważne potraktowanie przedmiotowej sprawy. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą poinformował, że 

w okresie międzysesyjnym brał udział we wszystkich posiedzeniach Stałych 

Komisji Rady Miejskiej. W dniu 21 grudnia 2006 roku uczestniczył w spotkaniu 

wigilijnym na zaproszenie Starosty jak również brał udział w kolacji wigilinej 

dla osób samotnych w naszym Urzędzie. Obecny był również na Jasełkach w 

Szkole Podstawowej w Żdżarach uczestniczył w odbiorze zakończenia robót 

związanych z wymianą okien w PSP w Żdżarach. Poinformował również o 

swoim pobycie w dniach 5 – 7 stycznia w mieście Neustadt . Wizyta była 

bardzo owocna, stwierdził, że w wielu dziedzinach wcale nie jesteśmy gorsi od 

naszych sąsiadów i też mamy się czym pochwalić a przy okazji dużo będziemy 

się mogli nauczyć. Poinformował o wizycie w firmie EKO – SAM jest to firma 

segregująca śmieci byli tam po to aby zobaczyć jak oni dają sobie radę z 

problemem segregacji śmieci. 
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PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto 

nad Pilicą oraz przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2007 rok. Poprosił o zreferowanie projektu uchwały członka 

GKRPA p. Henrykę Michurską. Po zreferowaniu projektu uchwały pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  
Nr IV/22/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą na 2007 rok. Przewodniczący Stałych Komisji 

Rady przedstawili plany pracy. Uwag do planów pracy nie wniesiono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr IV/23/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do prowadzenia negocjacji z 

Agencją Mienia Wojskowego dotyczących przejęcia nieruchomości na rzecz 

Gminy. Poprosił p. Burmistrz Barbarę Gąsiorowską o bliższe zapoznanie 

radnych ze sprawą. Pani Burmistrz powiedziała że przeprowadziła rozmowę z 

Agencją Mienia Wojskowego i rysuje się możliwość pozyskania działek na 

rzecz Gminy. Chodzi tu o działki nr 2211,2221,2229,2234 są to tereny 

pomiędzy drugą a tzw. trzecią bramą. Jeżeli jest taka możliwość to można 

spróbować rozmawiać w tej kwestii ale potrzebna jest jej na to zgoda Rady stąd 

ten projekt uchwały. Radny p. Lech Staniszewski postawił wniosek aby do tych 

działek dopisać jeszcze jedną działkę która jest również w zasobach Agencji i 

jest to działka oznaczona numerem 2198. Wniosek został przyjęty w głosowaniu 

jednogłośnie, więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 

w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych 

uchwalono uchwałę Nr IV/24/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 

Kacprzyk odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do programu „Nowe Miasta w Europie”. Pytań nie stwierdzono 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę nr IV/25/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2007 rok. Poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy p. Dorotę Binio o zreferowanie projektu uchwały 

wraz z załącznikami. Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio przedstawiła 

projekt uchwały budżetowej wraz z załącznikami do tejże uchwały. 

Poinformowała, że budżet na 2007 rok ustala dochody w wysokości 16 174 712 

zł, wydatki ustala się w kwocie 16 760 577 zł. Deficyt budżetu stanowi różnica 

miedzy kwotą planowanych wydatków a kwotą planowanych dochodów i 

wynosi 585 865 zł. Źródłem sfinansowania deficytu budżetu będą zaciągnięte 

pożyczki w wysokości 200 000 zł i nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w 

kwocie 385 865 zł. Przychody budżetu ustala się w wysokości 748 865 zł a 

rozchody w wysokości 163 000 zł zgodnie z załącznikiem nr 3 do uchwały. 

Poinformowała że w budżecie tworzy się rezerwę ogólną w wysokości 120 000 

zł. Poinformowała o planie zadań inwestycyjnych zgodnych z załącznikami do 

uchwały. Po szczegółowym omówieniu budżetu Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał opinię RIO w sprawie opinii o projekcie budżetu na rok 2007 

tj. uchwała nr RIO – R/423/06 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2006 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
projekcie budżetu na rok 2007 co stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodnicząca Rady Osiedla p. Józefa Pokrywka zapytała gdzie są 
umieszczone środki w budżecie na realizację wniosków złożonych przez 

radnego p. Stanisława Motyla ponieważ ona nie widzi w budżecie zapisu w tej 

sprawie. Przewodniczący rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odpowiedział, 

że wnioski p. Motyla będą realizowane w trakcie roku budżetowego, ponieważ 
na każdej sesji Rady dokonywane są zmiany w budżecie.  

Pan Marian Dziedzic zwrócił się z pytaniem do Przewodniczących Komisji 

Rady Miejskiej czy zapoznali się ze wszystkimi wnioskami które zostały 

złożone, bo większość tych wniosków nie jest uwzględniona w projekcie 

budżetu, czy w ogóle wiedzą które z nich zostaną zrealizowane a które nie 

zostaną zrealizowane. 
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Sołtys wsi Wola Pobiedzińska zapytał czy będzie realizowana sprawa budowy 

kanalizacji w Woli bo mieszkańcy go o to pytają.  
Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu 

miasta i gminy na 2007 rok Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Opinie wszystkich Komisji były pozytywne. 

Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych czyli jednogłośnie 

uchwalono uchwałę Nr IV/26/2007 w sprawie uchwalenia budżetu miasta i 

gminy na 2007 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 8 
Radny p. Dariusz Dziurowicz zapytał kiedy będzie posiedzenie Rady Społecznej 

ZOZ ponieważ narosło sporo problemów wokół ZOZ – u i chciałby być na 

spotkaniu. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska odpowiedziała, że 

spotkanie ma być 13 stycznia br.  

 
PKT 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał wniosek mieszkańców wsi Wola 

Pobiedzińska w sprawie modernizacji dróg w miejscowości Wola Pobiedzińska 

o długości 1670 m biegnącej do drogi wojewódzkiej nr 728 Warszawa – 

Końskie. Wieś dysponuje swoimi środkami w kwocie 50 000 zł i proszą o 

pomoc finansową w modernizacji drogi. Następnie odczytał wniosek o budowę 
nitki wodociągu od stacji wodociągowej przy ul. Rawskiej do osiedla WAM jest 

to odcinek około 500 metrów. 

Radny p. Lech Staniszewski poprosił o przygotowanie informacji w sprawie 

pałacu.  

Radny p. Stanisław Motyl zwrócił się z prośbą o przyspieszenie przetargów na 

grys. 

Sołtys p. Elżbieta Bors zwróciła się z pytaniem czy p. Jachowski jest 

zorientowany w sprawie poboczy w Bielinach i czy zajął stanowisko w sprawie 

oraz zwróciła się z prośbą o 5 wywrotek żwiru.  

Poproszono również aby p Burmistrz wystąpiła z wnioskiem do Policji 

Powiatowej w Grójcu w sprawie przejazdu samochodów drogą na Wólkę 
Ligęzowską samochodów powyżej 8 ton, aby zaczęto przeprowadzać tam 

kontrole. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała      Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


